
PROTOKOL
przebiegu XIV zrryczajnej Sesji Rady Gminy Zielonz G6rt

z dnia 3l sierpnia 2011 roku

Obrady odbyly sig w Sali obrad Urzpdu Gminy Zielona G6r4 poczqtek
godzina 10.00.

Obrady zwyczajnej Sesji Rady Gminy Zielona G6ra otworzyl,
Przewodniczqcy Rady Gminy radny Jacek Rusiriski, poczym przywilal
przybylych na obrady, W6jta Gminy Pana Mariusza Zalewskiego ,Z_lcq W6jta
Ireneusza Bogucewicz, Paniq Sekretarz IJrszvlp Zamiatata, paniq Skarbnik
ElLbietg Luczak Kumorek, Nadledniczego Nadle5nictwa pnytok Macieja
Taborskiego, Dyrektor6w plac6wek O6wiatowych, Drektoia KZG pana
Leszka Klima. Dyrektora GBP z/s w Zawadzie, Kierownik6w Referat6w.
sohys6w, oraz Panie i Pan6w radnych.

Przewodniczqcy Rady Gminy, stwierdzil qwomm, na Sali obrad obecnych jest
15 radnych na stan 15 radnych.

1'd,.2
Przewodnicz4cy Rady Gminy stwierdzil, 2e porzqdek obrad otrzymali paristwo
radni w zawiadomieniach , poczym poprosil o wFaLenie zgody na
wprowadzenie po pkt.5 pkt.6, dotycz4cego prezentacji pana Taborskiego.
Nastgpnie Przewodniczqcy Rady sp)'tal, czym spltal czy sq jeszcze iffrc
propozycje odnoSnie zmiany porz4dku

Innych zmian do porz4dku obrad nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie wniesionej propozycji.
Propozycja wprowadzenia informacji Pana Taborskiego zostzl;a przyjgta
j ednogloSnie.

Przewodniozqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie porzqdku uraz z
wprowadzon4 zmianq.

Porz4dek obrad zostal przyj Qty j ednoglosnie.

Ad.3
Przewodniczqcy Rady Gminy, spltal czy sq uwagi do tre3ci protokol6w
przebiegu ostatnich dw6ch Sesji Rady Gminy.

Uwag nie zgloszono.



Przewodniczecy Rady Gminy, poprosit o przeglosowanie protokofu Nr
xrIl20t1.
Protok6l zostal przyjgty 10 gtrosami za i 5 wstrzy'rnuj4cyni.
Protok6i Nr XIII zosral przyJeff 9 elosami za i 6 wstrzymuj4cymi .

Ad.4.
Przewodnicz4cy Rady Gminy, zlozyl informacjE z dztalaf podjgtych od ostatniej
Sesj i:
-w dniach 8-9 lipca - wziqlem udzial w delegacji w Gminie Peitz na festiwalu
folkloru w Drachhausen i obchodach 600 -lecia Heinersbmck,
-20 lipca uczestniczytrem we wsp6lnym posiedzeniu Komisji stalych oraz
nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy,
-w dniach 28-30 lipca bylem z wiztr4q na Langenberu, gdzie przebywaly naszc
dzieci na obozie,
-2 sierpnia uczestniczylem w otwarciu zmodemizowanej drogi powiatowej
Jeleni6w - Niwiska ,
-w dniu 14 sierpnia uczestniczylem w zawod,ach wqdkarskich Kola Rekin ze
Starego Kisielina o Puchar W6jta Cminy,
-20 sierynia uczestniczylem w obchodach ,,Dni Raculi",
-w dniu 27 sierpnia uczestniczylem w ..Swigcie Gminy'',
-29 sierpnia uczestniczylem we wsp6lnym posiedzeniu Komisji Stalych.

Przewodnicz4cy Rady Gniny zapytal czy s4pytania.

Pylafi nie zgloszono.

Inf ormacja zostala przy j pta.

Ad.5

Przewodniczqcy Rady Gminy, zwr6cil sig z proSbq do Pana W6jta o zloZerie
sprawozdarria z pracy w okresie migdzysesyjny.m, zwtraszcza z wykonania
uchwal.
Na wstgpie W6jt powiedzial, 2e chcialby sprawozdanie rozpoczqt od
podzigkowania za ufundowanie przez Pana radnego ciasteczek a nastgpnie
mieszkaicom Przylept, za przyjEcie go5ci uczestnicz4cych w pierwszym
,,Swigcie Gminy", kt6re zast@i dotychczasowe doirynkt, z uwagi na fakt 2e
mamy. coraz mdej rolnik6w a tradycjg ,doirynek 

' chcielibydmy utrzymai , stad
na ,, Swigcie Gminy" wierice do4nkowe. W6jt dodal, 2e Prezes Konwentu
Euroregionu ,,Sprewa- Nysa- B6br" Pan Czeslaw Fiedorowicz, podziwial
zaangazowanie w nasze Swigto go6ci z Niemiec.
Nastgpnie W6jt Gminy, powiedzial 2e od ostatniej Sesji Rady Gminy, wydanych
zostaTo lqcznie aL 52 zuzqdzeh, a dotyczyly one:



-5 z zakrest realizaaji uchwaty budzetowej i gospodarki finansowej w
sprawach-
- zmiany plan6w dochod6w i wydatk6w w budZecie grniny na 201 I r. w
zldtqgkr: ze zmianqdotacji celowych przekazywanych z budzetu pafstwa

-8 z zak;resu realizacji uchwaty w sprawie zasad nabywania, zbl"r,vania i
obciqzania nieruchomo6ci oraz ich wydzierZawiania lub wynajmowania na okres
dtr2.szy ni23lata w sprawach :
-sprzedaZy nieruchomodci gmntowej Zawada,Drzork6w, St.Kisielin,
-sporzqdzenia ogloszenia wykazu nieruchomodci przeznaczonej do sprzedaLy w
drodze bezprzetargowej
-nabyciana rzecz gminy nieruchomoSci Sucha na drogi wewnqtznej,
-dzier2awy nieruchomo6ci poloZonej w Przylepie w dro dzc bezprzetargowej

-7 z zakresu zadahprzysttrg:jqcych organowi prowadz4cemu plac6wki
oSwiatowe w sprawach :
-zmiary arkusza organizacyjnego PSP Drzonk6w , PSP Ochla , PSP Przylep,
PSP St. Kisielin, PSP Zawada, PG Drzontri6w , PC Plzylep,

W ramach realizacjli zadah z zakresu inllastruktury technicznej
wy duno 4 zarzqdzenia dotyczqce :

- powolania komisji przetargowej na budowg plac6w zabaw.
- powolania komisji przetaxgowej ba budowg ul.Szkolnej we wsi Ochla
- powolania komisji przetargowej na obni2eniejezdni ul.Foluszowa w Z.G6rze
w rejonie wiaduktu kolejowego urytuowanego na szlaku kolejowym ZG-
Czerwieisk
- powolania komisji przetargowej na remont drogi wewngtrznej we wsi Zatonie

-I8 zarzqdzeh dotyczylo spraw zwi4zanych z zasadami nabywania, zbl.wania
i obci4zania nieruchomodci oraz ich wydzierZawiania lub wynajmowania na
okres dhzszy niZ 3 lata w sprawach :
- sprzedazy nieruchomosci gruntowej Zawada
- sporzqdzenia ogloszenia wykazu nieruchomoici w zawadzie przeznaczonel do
sprze dazy w dr o dze bezprzetargowe.l
- sprzedaZy lokalu uzltkowego - garaz Stary Kisielin wraz z udzialem w gminie
d2.240133 o pow. 2604 m.kw
- sporzqdzenia ogloszenia wykazu lokalu uZytkowego garaz zatorze 11-12 w
St.kisielinie przezn aczonego d,o sprzeda\'
- sprzedaZy nieruchomosci gruntowej polozonej w St.Kisielinie na rzecz
u4tkowania wieczystego



- sporzqdzenia ogloszenia wykazu ni
St.Kisielinie przemaczonej do sprzed ry
uzytkorvnika wieczyste go
- sporzqdzenia wykazu i ogtroszenia m
przylepie przentaczonej do sprzedaZy w
dzi,erZa\\y
- sprzeda2y nieruchomo5ci niezabudo
- sporz4dzenia i ogloszenia wykazu ni
W Przylepie do spnedt4' w drodze
- sprzedaZy nieruchomodci gruntowcl p
uzltkownika wieczyste go
-sporzqdzenia i ogloszenia wykazu ni
sprzedazy w drodze bezprzetargowej na
- sprzedaZy nieruchomo6ci gruntowej
- sporzqdzenia i ogloszenia wykazu ni
St.Kisielinie przemaczonej do sprzeda4r
- dzierZawy grunt6w zabudowanych p
Przylepie, N.Kisielin, St.Kisielin
- nieodplatnego nabycia na rzecz Gminy
St.Kisielin przemaczonych pod drogQ
drogi
- odplatnego nabycia nabycia na rzecz gmi
w proporcji 77/100 i ptawawtasnoSci I, [,
budynku polo2onym ul.D4browskiego 41
- dzier1awy nieruchomoSci zabudowanej
/przepompownia Sciek6W
- w sprawie dzier2awy nieruchomoSci
400 m.kw. dz.24I/I8 czgSd ca 1000

-5 z zakresu zadan przysfugujqcych
o6wiatowe w sprawach :
- dotyczyly one powolania komisji
Synorackicj. Lukasza Raubo, Jakuba
Zrobczyhskiej nauczycieli kontraktowyc
nauczyciela mianowanego

W ramach inrrych zarzqdzeit
- powotrano komisjQ przetaxgowq na dosta
- powolania gminnego zespott zarz4dzania
sldadu,
- wprowadzenia gminnego planu

drodze przetargu nieograniczonego
npowni Sciek6w polo2onych w

osci gruntowej polozonej w
drodze bezprzetargowej na zecz

omo6ci gruntowej poloZonej w
b ezprzelar gow ej na r zecz

polo2onej w Przlepie
ici niezabudowanej polo2onej

rueogranlczonego
j w Zawadzie na rzecz

oSci gruntowej w zawadzie do
u4rtkownika wieczystego

nej w St.Kisielinie
oSci gruntowej polo2onej w

chomoSci polozonej w m.
i na poszerzenie istniej4cej

prawa gruntu oznacz.m.ok. 146/7
pielra wraz z kIaIka schodowew

w Ziel. G6rze
j w Przylepie dz.rc 765157

we wsi Racula d2.346 czE56

wi prowadz4cemu plac6wki

nej dla nauczycieli Kariny
l, Danuty Iwaiskiej, Joaru.ry
ubiegajqcych siE o awans na

1 zcstawu laptopa.
go oraz okreflenia j ego

Kryzysowego,



Ponadto w okesie tym
-odbylo sig teZ kilka spotkafr okolicznodciowych a byly to :
1.07. - OSP Racula uroczysta zbi6rka stra2ak6w,
2.07 - Festyn w Nowy Kisielinie i Janach,
4.07 - sesja sejmiku,
15.07 - Swieto Policji,
16.07 - Stary.Kisielin II Runda Europejskiego Finalu ,,Easy karta,',
17.07 - Noc SwiEtojafska Skansen Ochla,
I 5 .08 - w Przltoku uroczystodci odpustowe i festyn,
20.08 - 21 - Dni Raculi,
21.08 - Muzeum Ochla ,,Lubuskie Smaki",
27.08 - Swigto Gminy w Prdepie,
30.08 - w miejscowo6ci Kije zakoriczenie zawod6w stra2ackich.

-ze ramach spotkari roboczych, uczestniczylem:
-28.07 -U1zqdlvIlasta podpisanie porozumienia w sprawie odpad6w,
-9.08 - spotkanie z prezydenlem Z. G6ry,
-48 razy spotkalem teZ sip z mieszkaiicami gminy.

Przewodniczqcy Rady Gminy spltal czy sqpytania do pana W6jta.
Pytaf nie zgloszono.

Ad.6
Przewodniczqcy Rady Gminy, zwr6cil siE do NadleSniczego Nadlednictwa
Prrytok , o informacjg na temat dzialalnoici Nadlednictwa.

Nadledniczy Nadle3nictwa Przytok Pan Maciej Taborski, przedstawil informacjg
multimedialn4 zwiqzanq z obchodami miEdzynarodowego Roku Las6w.

Przewodniczqcy Rady Gminy spltal, czy sqpl.tania do pana NadleSniczego.

Radna Antonina AmbroZewicz- Sawczuk, powiedziala, ize byl pm uprze;my
poinformowa6 , 2e rocznie na iwiecie ub).wa l3 mln ha las6w, ajak sltuacja
wyglqda w Polsce, i co z drogami lefnymi.

Nadle5niczy Maciej Taborski, powiedzial, Ze znacznie lepiej poniewaz w polsce
jest odwrotnie i powierzchni las6w corocznie nam przybywa , co do dr6g to
niszozone sq np. przez konie z WOS i R, poza tym drogi n:.szczq samochody
wywoZqce drewno .



Ad.7.
Przewodniczqcy Rady Gminy, zwr6cil sig z zapytaniern do W6jta Gminy
o spos6b zalatwienia wniosk6w i hterpelacji z ostatniej Sesji Rady Gminy.

W6jt odpowiedzial, 2e odpowiedzi byly udzielone na bieZ4co.

Ad.8.
U
Przewodriczqcy Rady Gminy, powiedzial 2e pierwszy projekt uchwaly
dotyczy Wieloletniego Programu Gospodarczego w Gminie Zielona G6ra na
lar, 2009-2013.
Projekt byl om6wiony na posiedzeniu Komisji, niemniej jednak spytat czy sq
p)'tania,

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk , spltata jakie sq najbliZsze plany
odnoinie remontu dwietlicy w Raculi. Czy jest juL wykonany kosztorys, jeLeli
tak to na jakq kwote.

W6jt odpowiedzial, Ze kosztorys jest wykonany, koszt to 1 mln zJ , ale
bgdziemy teZ na to zadaaie sklada6 wniosek o Srodki zewngtrzre.

Wigcej pytari nie zgloszono.

Ptzewodnicz4cy Rady Gmhy, poprosil Przewodniczqcych Komisji o podanie
opinii Komisji.

Przewodniczqcy Komisji BudZetu, Rolnictwa, Infrastruktury i Ochrony
Srodowiska - powiedzial, ze opinia Komisji pozyt1v,na,

Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu o(wiadczyl 2e Komisja
Proj ek1 uchwaly zaopiniowala pozyfywnie.

Przewodniczqca Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlowieka
i Praworz4dnodci powiedziala, 2e Komisja projekt uchwaly zaopiniowala
pozltywnie.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.
Uchwala zostala podjgta jednogtodnie - uchwala Nr XIV.104.2011.

2/
Przewodnicz4cy Rady Gminy, pouiedzial ze nastgpny projekt uchwaly dotyczy
zmiany uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielona
G&a nalata 20Il- 2073.



Projekt byl om6wiony na posiedzeniu Komisji, niemniej jednak spytal czy sq
p)'tanla,
Pytari nie zgtroszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil Przewodniczqcych Komisji o podanie
opinii Komisji.

Przewodnicz4cy Komisji Budzetu, Rolnictwa, Infrastruktury i Ochrony
Srodowiska - powiedziat, ze opiniaKomisji pozytywna,

Przewodnicz4cy Komisji Odwiaty, Kultury i Sporlu odwiadczyl Ze Komisja
Projeld uchwaty zaopiniowala pozytywnie..

Przewodniczqca Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka
i PraworzqdnoSci powiedziala, Ze Komisja projekt uchwaty zaopiniowala
pozyrnvnle.

Przewodniczqcy Rady Gminy, poprosil o przeglosowalie projektu uchwaly.
Uchwala zostala podjgta jednogloSnie - uchwala Nr XIV.105.2011.

3/
Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedzial Ze nastEpny projekt uchwaly dotyczy
zmiany uchwaty budZetowej na rok 201 1.
Projekt byl om6wiony na posiedzeniu Komisji, niemniej jednak spltal czy s4
pltania,
Pyari nie zgloszono.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil Przewodniczqcych Komisji o podarie
opinii Komisji.

Przewodniczqcy Komisji BudZetu, Rolnictwa, Infrastflrktury i Ochrony
Srodowiska - powiedzial, ze opinia Komisji po4tywna,

Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu odwiadczyl Ze Komisja
Projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie..

Przewodniczqca Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka
i Praworz4dnoSci powiedziala, 2e Komisja projekt uchwaly zaopiniowala
pozytlnvnie.

Przewodnicz4cy Rady Gminy, poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.
Uchwala zostala podjgtajednoglodnie - uchwala Nr XIV. 106.2011.

a)



Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, Ze dwa nastepne projekt uchwal
dotyczq ustanowienia pomtrik6w przyrody, pierwsry projekr dotyczy dgbu
polo2onego na dzialce Nr 180 w Zaroniu pn. Dab Sw. Hubena.
Projekty byly om6wione na wspolnym posiedzeniu Komisji, niemniej jednak
spytal czy seuwagi lub pytania do przedstawionego projekhr uchwaly.
Pltai nie zgloszono.

lrzei.vgdniczecy Rady Gminy zwr6cil sig z prodb4 do przewodniczqcych
Komisji Stalych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzenia Komisji.

Przewodniczqcy, Komisji BudZetu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska, powiedzial Ze projekt uchwaly Komisja zaopiniowata
pozytywnie.

Przewodnicz4cy Komisji O3wiaty, Kultury i Sportu, powiedzial Ze Komisja
projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczqca Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlowieka i
PraworzqdnoSci powiedziala, Ze Komisja projekt uchwaly zaopiniowala
poz1tyumie.

Przewodnicz4cy Rady Cmhy popr.osit o przeglosowanie projektu uchwaly.
Uchwala zostala podjgta jednoglodnie - uchwala Nr XIV.107.2011

Przewodniczqcy Rady Gminy poinfbrmowal, Ze kolejny projekt uchwaly
dotyczy te2 ustarowienia pomnika pr4.rody, usytuowanego na dzialceNr 447 /i,
noszqcego naz wQ Dqb Mlynarza.
ProjelC byl om6wiony na posiedzeniu Komisji, niemniej jeclnak spytal czy s4
uwagi lub p)tania do przedstawionego projektu uchwaly.
Pytari nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil siq z proSb4 do przewodniczqcych
Komisji Stalych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzenia Komisji.

Przewodrncz4cy Komisji Bud2etu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ocfuony
Srodowiska, powiedzial 2e projekt uchwaly Komisja zaopiniowala
pozrtywfie.

Przewodniczqcy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu, powiedzial 2e Komisja
projekt uchwaly zaopiniowala pozffwnie.



Przcwodnicz4ca Komisji polityki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlorvieka
Praworzqdnodci powiedziala, Ze Komisja projekt uchwal y zaopintowala
poz]'tl.\^..rlre.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil
Uchwala zostala podjQta jednogiosnieL

6/

o przeglosowanie projektu uchwaty.
uchwala Nr XIV.108.2011.

Przewodniczqcy Rall Gminf poinformowal, Ze kolejny projekt uchwaly
dotyczy zaopiniowania wdosku o uznanie za ochronne 

- 
las6w Skarbu pafstwa

bEdqcych w zarzqdzie Patrstwowego Gospodarstwa LeSnego Lasy paristwowe
Nadle5nictwa Pr4tok poloZonych na terenie Gminy Zielona G6ra.-
Projekt 

- .byl om6wiony na wspolnym posicdzeniu I(omisji, nierruiej jednak
Przewodnicz4cy sprtat czy sq uwagi lub pl,tania do przedsiawionego projektu
uchwaty.

Pytai nie zgloszono.

Lrze\]/994c?ecy Rady Gminy zwr6cil sig z proSbq do przewodniczqcych
Komisji Statych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzenia Komisji.

Przewodnicz4cy, Komisji Bud2etu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska, powiedzial Ze projekt uchwaty Komisja zaopiniowala
poz)'tl'\^.,l:I1e.

Przewodnicz4cy 
_Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu, powiedzial Ze Komisja

projekt uchwaly zaopiniowala porytywnie.

Przewodniczqca Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, pnw Czlowieka i
Praworz4dnodci powiedziala, Ze Komisja projekt uchwaly zaopiniowatra
pozytrynie.

Prz.ewodntczqcy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.
llchwala zostala podjEta jednogloSnie- uchwala Nr XIV.109.i011.

7/
P.rzewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, Ze nastQpny projekt uchwaly
dotyczy_ pozostawienia zgloszenia kandydata na lawnika biz dalszego biegu.
Przewodnicz4cy Zespolu Opiniuj4cego , odczltal protok6l z posiedzenia
Zespofu / protok6l w zatqczeniul.

Q*



Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial, ze projekt byl om6wiony na
wsp6lnym posiedzeniu Komisji, niemniej jednak spytal czy sq uwagi lub pltania
do przedstawionego projeklu uchwafu.
Pytaf nie zgloszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil siE z proSb4 do przewodnicz4cych
Komisji Stalych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzenia Komisji.

Przewodniczqcy Komisji Budzetu, Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska, powiedzial Ze projekt uchwaty Komisja zaopiniowala
pozytywnie.

Przewodnicz4cy Komisji Odwiaty, Kultury i Sportu, powiedzial Ze Komisja
projekt uchwaly zaopiniowala pozlt).r nie.

Przewodriczqca Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, praw Czlowieka i
PraworzqdnoSci powicdziala, 2e Komisja projekt uchwaly zaopiriowala
pozytywnie.

Przewodniczqcy Rady Gminy poprosil o przegtrosowanie projektu uchwaly.
Uchwala zostala podj gta jednoglo6nie- uchwala Nr XIV. 1 1 0.20 I 1.

8/
Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, Ze kolejny projekt uchwaly
dotyczy wyboru lawnik6w do Sqdu Rejonowego w Zielonej G6rze na kadencjg
2012-2015.
Zgodnie z art.70 ust.6 Statutu Gminy, glosowai moZemy jednoczesnie na 2
kandydat6w, a na lawnik6w zgloszona jest Pani Maia Golczyk z Zawady oraz
Pan Jerzy Szczepsk\ zPrzylep.o.
Przewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial Ze wyboru lawnik6w dokonamy w
glosowadu tajnym, w zwiryku z tym poprosit o zgloszenie kandydat6w do
komisji skrutacyjnej.
Do skladu komisji skrutacyjnej powolano:
-radnego Mariusza Rosika,
-radn4 AntoninQ Ambroaewicz- Sawczuk,
-radne Sylwiq Brofsk%
-i radnego Tadeusza NaskrQta.
Na Przewodniczqcego Komisji wybrano radnego Mariusza Rosika.

Obrady opuricitr radny Jaxoslaw Berent.



Przewodniczqcy komisji shutacyjnej, przedstawii technikq glosowania.
Nastgpnie odczyhrjqc nazwiska radnych z listy obecnoici rozdane zostaty karty
do glosowania.
Radny dokonali tajnego glosowania.

Komisja shutacyjna dokonala przeliczenia glos6w, oraz sporzqdzila protok6l z
przebiegu glosowania.

Przewodniczqcy komisji skrutacyjnej, odcqtat protokctl z glosowania / protok6l
w zalqczeniul , na lawnik6w wybrano Paniq Mariq Golczyk i Jerzego
Szczerskieso..

Przewodnicz4cy Rady Gminy odc4tal projekt uchwaly
przeglosowanie. Uchwala zostala podjEta jednoglo5nie
XIv.11.2011.

poprosil o jego
uchwala Nr

9/
Przewodniczqcy Rady Gminy poinfomowal, 2e projekt uchwaly dotyczy
udzielenia pomocy finansowej Wojew6dztwu Lubuskiemu.
Projekt bytr om6wiony na wsp6ln1,rn posiedzeniu Komisji, niemniej jednak
sp1.tal czy squwagi lub pltania do przedstawionego projektu uchwaly.
Py'taf nie zgtroszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sig z prodb4 do Przewodnicz4cych
Komisji Stalych Rady Gminy, o przedstawienie opinii z posiedzenia Komisji.

Przewodniczqcy Komisji BudZetu, Infrastmktury, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska, powiedzial ze projekl uchwaly Komisja zaopiniowala
pozltywnie.

Przewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury i Sportu, powiedzial 2e Komisja
projekt uchwaly zaopiniowala po4tywnie.

Przewodniczqca Komisji Polityki Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka i
PraworzqdnoSci powiedzi.ala, 2e Komisja projekt uchwa.ly zaopiniowala
pozltlnvnie.

Przewodnicz4cy Rady Gminy poprosil o przeglosowanie projektu uchwaly.
Uchwala zostala podjgta jednoglo6nie - uchwala Nr XIV. 112.2011.



Radni otlzymali sprawozdanie z wykonania budZetu Gminy za I p6hocze Z0lI
oraz infomacjQ o ksztaltowar.f u sig WpF oraz przebiegu realizacji
przedsiEwzig6 Gminy Zielona G6ra za I p6hocze 20 1 1 roku .

W6jt Gminy, zwr6cil uwagg na fakl, 2e czEdi os6b gl6wnie kierownik6w
jednostek organizacyjnych optszcza obrady przed zakoriczeniem obrad,
przecie2 SesjE nie odbywajq sig zbyt czgsto i moZna tak rozloiry(, prace by na
Sesji byi do kofica,

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk poparla wypowiedZ pana W6jta.

Ad.9
Przewodnicz4cy Rady Gminy, powiedzial, 2e nastgpny punkt przyjEtego
porz4dku obrad, doflczy z$aszania wniosk6w i interpelacji.

Radra Aritonina Ambro2ewicz- Sawczuk , powiedz\ala 2e pan W6jt byl
uprzejmy poinformowad o rozmowach z MZK i rozliczeniu dotacJi , czy
m6glby Pan temat przybliLy6. Wczoraj przeczytalarn w Gazecie Lubuskiej
infornacjg o zmianie rozkladu lhii 30, kto wnioskowal o zmiane.

Ad. l0
W6jt odpowiedzial, 2e odnoSnie rozkladl; jazdy to od 1 wrzeSnia maja byi
zmiarry ale o szczeg6lach nie jestem w stanie odpowiedziei, natomiast co do
rozm6w to dopiero za maj i czetwiec mamy Sci6lejsze dane i dotacja jakq
mamy zaplaci6 dla MZK jest nie do przyjecia, dlatego trwaj4 rozmowy na temar
jej wysokodci ale dzisiaj ju2 mogq powiedziei Ze bEdg kwestionowal wysokod6
Zqdanej dotacji.

Przewodniczqcy Rady Gminy spytal czy sqjeszcze pltania lub interyelacje.
Nikt z radnych nie zglosil siE.

Ad.1l
Radny Mariusz Rosik- ponowil prosbg o elektroniczne przekazywanie
material6w na Sesjg.

Radna Antonina AmbroZewicz- Sawczuk po.vy'redziala, Ze jest przeciwna
elektronicznemu przekaz1"'ry aniu material6w.

Radny Krzysztof Wolczyriski - zaprosil na dziefi 27 wrzelnia br .do tr-gfrcy ,
do udzialu w spektaklu teatru z Tarnobrzegu, bgdzie to historyczne
przedstawienie pt. ,,Ballada o Wolyniu"..
Natomiast 15 pu2dziemika bgdzie odstronigcie pierwszego w gminie pomnika
upamiQtniaj 4cego ludob6j stwo, j ezeli sq na terenie gminy osoby, kt6re chc4 aby



tabliczki z nazwiskami os6b, k6re zgingly byly na pomniku tom proszg aby siq
do mnie zglosily.
Jeszcze raz proszQ o uaktualnienie strony intemetowej, proponujg tak2e
zamieszczenie informacji w jezyku angielskim i niemieckim, czy nie moZna by
tak zrobii strony aby ka2dy radny mial sw6j loging i haslo by swobodnie
kt.rrzystai z Intemetu.

Radna Antonina Ambro2ewicz- Sawczuk, powiedziala 2e pan radny ma duZe
wymagania, chcialby kanapki, komputery , kanalizacjg, boisko i co jeszcze.
Poprzez moje usta mieszkaficy ulicy Witosa wnioskujq o ustawienie znaku
nakazu ograniczenia prgdkoSci do 20 km/godz., przy wjeLdzie z ulicy
Glogowskiej na Witosa. NastQpna sprawa to zwigkszony nrch na ulicy
Glogowskiej , spowodowany przez oplae na S 3. JeZdZq TIR y i inne cig2kil
samochody, mieszkancy sig skar2q na bardzo duZy mch. Zglosil siE do mnie
teZ mieszkaniec z proSbq o ograniczenie prQdkodci na ulicy Rataja, jest to droga
gruntowa proponuje aby wykonai na niej tzw. garby spowalniajece.

W6jt wyjadnil, 2e z drogami gruntowymi to jest problcm, bo mieszkaricy chc4
aby drogi r6wnai a za chwilg chcqprog6w spowalniajqcych ale tych na drogach
gruntowych nie moZna wybudowai, bo sig po prostu nie bgdqtrzymal. J;Zeli
chodzi o poruszanie siq pojazd6w ciEZarowych ulic4 Glogowskq to w
przJpadku drogi wojew6dzkiej a ta takq jest, to nie ma mowy o ograniczeniu
ruchu, jest to droga trqczqca dwa wojcw6dztwa , nie ma n.rowy o ograniczeniu
tonaZu samochod6w, inaczej moZemy sig zachowat w przypadku drogi
gminnej gdzie obou iqzujq ime przepisy.

Softys wsi Zatonie - w imieniu mieszkaric6w zglosil problem , zachwaszczenta
dzialek, kt6re zostaly kupione przez osoby prywatne, kt6re do tej pory nie
rozpoczply na dziatkach Zadnych prac, chwasty sig rozsiewajq po s4siednich juz
zamieszkalych dzial}cch, Poza tym istnieje mo2liwo66 poZaru, bo chwasty s4
du2e , suche i w Srodku miejsco\.vo6ci. Zglosilem ten problem Shazy Gminnej ,
ale uzyskalem wyjadnienie 2e nie ma mo2liwoSci pramych sklonienia
wlaiciciela dzialU do uporz4dkouania terenu.

Ad. L2
Przewodniczzlcy Rady Gminy og?osil zakofczenie XIV sesji Rady Gminy
Zielona G6ra, godz. 13.05

Seketarz obrad Przewodnicz4cy
Rady Gminy Zielona G6ra

Protokolowala

Mariusz Rosik


